09/2025

5-7/11/2025 ● Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心

Special Circular 2: HKCEC Parking Discount Package

特別通告 2: 會展中心優惠泊車服務

Dear Exhibitors 致各參展商

The Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) will offer parking discount packages to HKTDC Hong Kong International Optical Fair 2025 exhibitors during the period of 5 - 7 November 2025. If you would like to reserve the parking space, please manage to submit the form on or before 22 October 2025.

香港會議展覽中心為香港貿發局香港國際眼鏡展 2025 的參展商於展會期間(2025 年 11 月 5 日 – 7 日)提供優惠泊車服務,有興趣之展商可於 2025 年 10 月 22 日或之前透過以下連結登記。

Registration link 登記連結: https://forms.gle/zVksQDaDsovvb1Je9

QR Code 二維碼:



Reserving spaces are limited and on first-come first-served basis, the reservation and confirmation shall be arranged by Urban Parking Limited. Should there be any dispute regarding the reservation of the parking space, Urban Parking Limited reserves the right of final decision.

預留車位申請為先到先得,額滿即止。有關車位預留之安排和確認,將由富城停車場管理。任何有關於使用此預留車位之爭議,將以富城停車場之決定為準。

查詢電話:(852) 2131 7162 (業務發展部-吳先生洽)

For enquiry, please contact Mr. Ng (Business Development Dept.) at (852) 2131 7162.

Please note that this parking discount is <u>not designated for move-in and out purposes at the loading dock</u>. The related arrangement and e-vehicle passes for entering the loading dock at the HKCEC will be shared with you shortly. Thank you!

請注意此優惠泊車服務<u>並非用於起卸區進館及撤館之用</u>·大會將於稍後以電郵通知各展商有關安排及進入會展中心起卸區的電子車證。謝謝!

Best regards

Hong Kong Trade Development Council

香港貿易發展局 謹啓

